
Protokół Nr XXVI/09 

z XXVI sesji Rady Gminy Lipno 

odbytej w dniu 20 sierpnia  2009 roku 

 

Dnia 20 sierpnia 2009 roku o godz. 9-tej w Sali konferencyjnej odbyła się XXVI sesja 
Rady Gminy Lipno. 

 

Obecni na sesji według załączonej listy obecności. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Lipno – Pan Andrzej Piotr Szychulski, Skarbnik 
Gminy – Pani Adela Wiśniewska, Sekretarz Gminy- Pan Andrzej Piotr Rozen, Radca Prawny 
– Pan Józef Jesionowski, Kierownik ROR - Pani Anna Kwiatkowska, Kierownik RGK – Pan 
Grzegorz Koszczka, Kierownik SAPO – Pan Kazimierz Mątowski.  

Ad. pkt 1 a 

Otwarcia obrad XXVI sesji Rady Gminy Lipno dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipno 
– Pan Bohdan Nowak, który na wstępie powitał wszystkich obecnych, jednocześnie 
stwierdzając, że na stan 15 Radnych, w sesji udział bierze 12 Radnych, a zatem Rada jest 
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

Pan Wójt powitał wszystkich obecnych, a także nadmienił, iż jest to nadzwyczajna Rada 
Gminy Lipno. 

Ad. pkt 1 b 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne: 
a/ otwarcie sesji 
b/ przyjęcie porządku obrad 
 
2.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/ przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „Pewnym krokiem w przyszłość” 
b/ zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Toruniu 
c/ zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Toruniu 
d/ zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok 
 
 
3. Składanie interpelacji. 
4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
6. Zakończenie obrad  XXVI sesji Rady Gminy Lipno. 

 



                                       
 Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są  jakieś uwagi, bądź propozycje zmian 
do przedstawionego  porządku obrad.  
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie cały proponowany porządek obrad. 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli proponowany porządek obrad. 

Ad. pkt  2 a 

Radca Prawny Pan Józef Jesionowski przedstawił szczegółowo projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia do realizacji projektu „Pewnym krokiem w przyszłość”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XXVI/133/09  w 
sprawie przyjęcia do realizacji projektu „Pewnym krokiem w przyszłość”. 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęto projekt w/w uchwały. 

Ad. pkt 2 b, c 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do punktów podjęcie uchwał         
Nr XXVI/135/09 i Nr XXVI/136/09 w sprawie zaciągnięcia pożyczek z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na realizację zadań:               
„ Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Jastrzębiu” i „Termomodernizacja 
budynku Szkoły Podstawowej w Maliszewie”. 

Radca Prawny Pan Józef Jesionowski przedstawił projekty w/w uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy są jakieś pytania bądź uwagi. 
Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XXVI/135/09 w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekty w/w uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XXVI/136/09 w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekty w/w uchwały. 

 



Ad. pkt 2d 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu, tj. podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok. 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XXVI/134/09 w 
sprawie zmian budżetu na 2009 rok według załączonego tekstu. 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały to jest 12 głosami „ Za”. 

 

Ad. pkt 3, 4, 5 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnych punktów porządku 
obrad, proponuje połączenie punktów: składanie interpelacji, wolne wnioski i zapytania, 
odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady zapytał kiedy będzie zrealizowany zakup gruntów na potrzeby boiska 
przy Zespole Szkół w Wichowie. 

Pani Anna Kwiatkowska – Kierownik ROR w UG Lipno poinformowała, iż będzie 
wykonane zlecenie na wydzielenie gruntów uprawnionemu geodecie po ustaleniu miejsca i 
przybliżonej powierzchni z właścicielem Panem Kazimierzem Czachorowskim. 

Pani sołtys sołectwa Ostrowitko Mirosława Musioł zapytała kiedy zostanie usytuowany 
przystanek ( wiata) dla dzieci szkolnych z Ostrowitka oraz dlaczego nie ma trasy przejazdu 
autobusu szkolnego z Ostrowitego przez Ostrowitko do drogi krajowej Lipno-Włocławek. 

Kierownik SAPO Pan Kazimierz Mątowski stwierdził , iż wprowadzenie dodatkowych linii 
autobusowych jest niemożliwe, ponieważ spowoduje to dalszą lawinę takich roszczeń ze 
strony rodziców tych dzieci. Nadto wskazał, iż nie do przyjęcia jest sytuacja, że dzieci nie 
dochodzą do wyznaczonych miejsc zatrzymywania się autobusów, ale wymuszają, aby 
zabierano ich w dowolnych miejscach na trasie.  

Co do usytuowania nowej wiaty to Pan Wójt oświadczył, iż podejmie próbę uzyskania 
dwóch wiat przystankowych , z których jedna mogła by służyć dzieciom z Ostrowitka. 

Radca Prawny stwierdził, iż jeżeli miałaby być usytuowana przy drodze krajowej to 
wymagałoby to przeprowadzenia procedury warunków jej usytuowania z Zarządem Dróg 
Krajowych. 

Pan Wójt stwierdził , aby Pani Sołtys podjęła rozmowy najlepiej z właścicielem gruntów po 
prawej stronie drogi krajowej patrząc w stronę Włocławka na którym można by było 
usytuować wiatę. 

 



Pan Zdzisław Lewandowski poinformował, iż w najbliższym czasie komisja inwestycyjna 
zadecyduje o miejscach uzupełnienia oświetleń drogowych i odcinkach dróg na których 
zostanie wysypany kamień. 

Pan Radny Józef Górnicki stwierdził, aby ograniczyć stawianie wiat przystankowych, 
ponieważ są one dewastowane, w niektórych miejscach nie można ich zlokalizować, dlatego 
nie warto ich budować. 

Pan Radny Strużyński stwierdził, iż przy każdej budowie (remoncie drogi) powinien być 
obecny sołtys z danego sołectwa. 

Kierownik RGK UG Lipno poinformował , że w najbliższym czasie zafunkcjonują zegary 
oświetleniowe regulujące oświetlenia przydrożne. 

 

Ad. pkt 6 

 

Wobec wyczerpania tematu na tym obrady XXVI sesji Rady Gminy Lipno zakończono. 
(godz. 1030). Przewodniczący Rady Gminy podziękował obecnym za udział w sesji. 

 

Protokolant                                                                         Przewodniczący Rady Gminy Lipno 

Katarzyna Plisińska                                                                          Bohdan  Nowak 

 

 

 


